# 《单词百科:obstruct是什么意思?obstruct怎么发音?obstruct的解释和用法》

英语单词obstruct是什么意思?obstruct怎么读?obstruct怎么发音?美加网为您整理了obstruct的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



## obstruct怎么读

obstruct的读音:[ b str kt]

### obstruct的意思

1、vt.阻塞;堵塞;阻碍;阻止;

2、vi.阻塞;妨碍;(给...)设置障碍;

#### obstruct的相关词组

1、obstruct from 阻挡;

# obstruct的近义词

- 1、abort vt.使流产;使夭折;使中止;
- 2、ban v.禁止;取缔;
- 3、bar n.条,块,棒,带;酒吧,柜台;小吃店;栏杆;电热棒;(球门)横梁;障碍;(乐谱)小节;出庭律师;(气压单位)巴;功能条;
- 4、barricade n.路障,障碍物;防御,阻碍;
- 5、block n.块;街区;大楼,大厦;障碍物,阻碍;

#### obstruct的反义词

- 1、free adj. 自由的;免费的;免税的;空闲的;
- 2、help v.帮助,促进;搀扶;为...取用;

#### obstruct的双语例句

1. Tractors and container lorries have completely obstructed the road.

拖拉机和集装箱货车已经将这条路完全堵死了。

2. Claire positioned herself so as not to obstruct David's line of sight.

克莱尔为了不挡住戴维的视线挪了一下位置。

3. You can't park here, you're obstructing my driveway.

你不能在这里停车,你挡住了我家的车道。

4. Total planning seems to obstruct growth in direct proportion to the scale of the economy.

全面规划似乎阻碍了经济规模与增长成正比例的发展.

5. Drivers who park their cars illegally, particularly obstructing traffic flow, deserve to be punished.

非法停车的司机,尤其是那些阻断交通的,应当予以惩处。

6. Real obstacles can obstruct the field of vision allowing players to hide themselves.

真正的障碍也阻挡视野让球员来隐藏自己.

7. There are also many forces vying to obstruct this goal yet upon earth.

因为对过去的业力,或者对全息知识丢失到哪里的业力,有着如此多的未知.

8. What they cannot defeat by reason and argument they obstruct by delay and legalistic guile.

凡是他们不能通过理智和辩论战胜的东西,他们便采用拖延的办法和玩弄法律的手段来加以阻挠.

9. Any unit and individual shall provide convenience for reporting gratis and shall not obstruct the reporting.

任何单位、个人都应当无偿为报警提供便利,不得阻拦报警,

10. Still, the effects of deep altitude don't obstruct the strong will of taking the hilltop away.

但是严重的高原反应也阻挡不止把山头拿下来的强烈的心愿

11、Ideology could not be allowed to obstruct his party's historic duty to hold office.

他不容许意识形态妨碍他的政党承担执政的历史使命.

12. Such an enlarged prostate can obstruct urinary outflow from the bladder and lead an obstructive uropathy.

这样增大的前列腺阻碍尿液从膀胱流出,进而引起尿道梗阻性疾病.

13. No difficulty can ever obstruct the advance of the Chinese people.

任何困难都阻挡不住中国人民的前进.

14. They were charged with obstructing the police in the course of their duty.

他们被指控妨碍警察执行公务。

15. The dense fog clouds associated with the handling or transfer of cryogenic liquids can obstruct visibility.

同低温液体的操作或转移相关的浓密雾云会影响可见度.

16. The group is trying to obstruct the peace process.

该团体试图阻挠和平进程。

17. It is a crime for the President to obstruct justice.

总统阻挠司法是犯罪.

- 18. A small aircraft was obstructing the runway.
- 一架小型飞机堵住了跑道。

以上是美加网为您整理的obstruct怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更多关于obst

ruct的用法、obstruct的释

义、obstruct的相关详情请点击: https://dict.tjgzz.com/obstruct

